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Geacht college, 
 
De gemeente Zeist heeft een omgevingsvergunning OV 20170737 verleend voor de oprichting van 
een pluimveestal aan de Sportlaan in Zeist. De publicatiedatum is 5 april 2023 maar de zogenaamde 
verzendingsdatum is 13 maart 2023. Bezwaren kunnen worden ingediend tot maximaal zes weken na 
de verzendingsdatum.  
Voor omwonenden vormt een pluimveebedrijf een bewezen gezondheidsrisico, onder meer door het in 
de omgeving vrijkomen van endotoxinen en fijnstof. Voor natuur, klimaat en milieu vormt een intensief 
veebedrijf een risico door het vrijkomen van ammoniak en stikstofoxiden. 
 
1) Wat is de verklaring voor het grote verschil tussen de verzendings- en publicatiedatum en hebben 
belanghebbenden wel voldoende gelegenheid om bezwaar te maken? Is het mogelijk om te zorgen 
dat die gelegenheid nog wel geboden wordt en deze informatie via daartoe dienstige media 
waaronder de Zeister Nieuwsbode en lokale bladen in Bunnik bekend wordt gemaakt? 
 
2) Past het verkrijgen van deze vergunning binnen de benodigde stikstofruimte in de provincie en 
vormt de nabijheid van het N2000 gebieden zoals N2000 gebied Oostelijke Vechtplassen geen 
beletsel? Zo nee, waarom niet en hoe is dat passend beoordeeld getoetst? 
 
3) Welke gezondheidsrisico’s ontstaan er voor ontstaan er voor de directe omgeving en voor 
omwonenden en inwoners van Bunnik en Zeist en waarom vormden deze risico’s geen reden of 
mogelijkheid de vergunning te weigeren? En in hoeverre zijn omwonenden en inwoners van Bunnik en 
Zeist tijdig geïnformeerd en in gesprek (geweest) met de aanvrager zodat ze weten wat hen letterlijk 
boven het hoofd hangt? Welke vormen van participatie hebben met maatschappelijke- en natuur- en 
milieuorganisaties en met omwonenden en inwoners van Zeist en Bunnik wanneer plaatsgevonden? 
 
4)  In hoeverre worden met de voorgestane intensieve inrichting (potentieel) de grenswaarden inzake 
fijnstof (in het bijzonder PM10) overschreden en op welke wijze is aan de regels van de Wet 
geurhinder en veehouderij getoetst? 
 
5) Wat zijn de potentieel negatieve effecten van deze inrichting op de natuur en op al dan niet 
beschermde plant- en diersoorten in en rond belangrijke gebieden als de Krommerijn, landgoed de 
Niënhof, het natuurgebied bij de Lage Grond en Landgoed Oostbroek? 
 
6) Het voelt raar dat er een vergunning wordt verleend voor het starten van een nieuw bedrijf voor 
intensieve veehouderij terwijl ons land op het punt staat om de omvang van de veestapel significant in 
te krimpen. In het coalitieakkoord staat in het hoofdstuk ‘Doorpakken voor natuur en klimaat’ letterlijk: 
“In al ons handelen hebben we oog voor de impact op het klimaat, op de natuur en het gebruik van 
grondstoffen en gaan we na hoe we kunnen bijdragen aan het verbeteren daarvan. De gemeente is 
zich bewust van de noodzaak om te werken aan klimaat en natuur”” Hoe past het verlenen van 
voornoemde vergunning bij dit uitgangspunt van het coalitie-akkoord? Is het college bereid te 
overwegen de vergunning alsnog in te trekken? 
 
7) Is het college, mede gezien al bovenstaande, bereid te overwegen de vergunning alsnog in te 
trekken? 


